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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 27.02.2015 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Fărcaș Bianca Magdalena care a fost 

aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 47/2015  
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie pentru perioada13.02.2015 – 
31.03.2015. 

 
Dna Fărcaș Bianca Magdalena:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
  
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 20 consilieri. Lipsește dna consilier: Olariu Nicoleta. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, reprezentanţi S.C. Parc Industrial şi S. C. ECO SID S.R.L, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Rață-Bugnariu, pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 30.01.2015 și 13.02.2015.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
30.01.2015 și 13.02.2015. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 30.01.2015 și 13.02.2015 au 
fost semnate de către secretar, precum şi de către preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun 
aprobării Consiliului Local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

 
Dna Fărcaș Bianca Magdalena:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 24 a ordinii de zi, a 

următoarelor proiecte de hotărâre: 
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1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 a S.C. 
ECO SID S.R.L. Hunedoara, precum şi  acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO 
SID S.R.L. Hunedoara. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a  imobilului  teren în 
suprafaţă de 50 mp situat în Hunedoara, strada Voicu Cneazu, înscris în CF  nr. 66583, nr. 
cadastral 66583,  aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 7.000 lei din bugetul local al 
Municipiului Hunedoara pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „O floare pentru 
doamne” 2015, conform Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.48/2015. 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 1.000 lei  din bugetul local al 
Municipiului Hunedoara pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului ”Ora Pământului” 
2015, conform Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 10.000 lei din bugetul local pentru 

organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Atelierul Iepurașului” 2015,  conform Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.48/2015. 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de  până la 100 000 lei din bugetul local pentru 
organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Festivalul Tineretului”,  în perioada 01 – 03 mai 
2015, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 170.000 lei din bugetul local pentru 
organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Târgul European al Castelelor”, în perioada 01 – 
03 mai 2015,  conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Municipiului Hunedoara pe anul 2015 la 
Asociația  „Club Sportiv Fotbal Club” Hunedoara. 
 

9. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților  Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „ECO SID HD”. 

 
10. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special  reprezentanţilor Municipiului 

Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ 
„ECO SID HD”. 

 
11. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unei societăţi cu răspundere limitată. 

  
 

Dna Fărcaș Bianca Magdalena:  
 „Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. ” 

 
După punctul 24 al ordinii de zi, se va lua o pauz ă de 30 minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pe ntru celelalte proiecte de 
hotărâri. 
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Dna Fărcaș Bianca Magdalena:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. Muzsic, spuneți.” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
„La punctul 19 și 25, eu și cu dl. consilier Mărginean Alexandru nu participăm la vot.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.15/2015 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele 
înfrăţite. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă  raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane), votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind reorganizarea comisiilor pentru 
localitățile înfrăţite cu Municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

                 
I. ARGENTEUIL               III. ZENICA 
1.Artean Mircea Ioan 20 voturi “pentru”      1. Olariu Nicoleta 20 voturi “pentru”                               
2.Stamatoiu Ion 20 voturi “pentru”       2. Rusu Constantin 20 voturi “pentru” 
3.Crişan Ovidiu Ioan 20 voturi “pentru”      3. Muzsic Robert Eugen 20 voturi “pentru” 
4.Mornea Maria 20 voturi “pentru”                           4. Mărginean Alexandru 20 voturi “pentru” 
5.Borca – Lucan Laura Valentina 20 voturi “pentru”     5. Palcău Ciprian Ştefan 20 voturi “pentru” 
                                                                                 6. Costa Mircea-Claudiu 20 voturi “pentru” 
 
II. SZOMBATHELY                             IV. DERINCE 
1.Takacs Aranka 20 voturi “pentru”     1. Mureşan Vasile 20 voturi “pentru” 
2.Cazan Florian 20 voturi “pentru”     2. Voinia Claudiu Sorin 20 voturi “pentru” 
3.Bucaleţ Marian Victor 20 voturi “pentru”    3. Radu Carolina 20 voturi “pentru” 
4.Bobouţanu Dan 20 voturi “pentru”      4. Farcaş Ladislau 20 voturi “pentru” 
5.Fărcaş Bianca-Magdalena 20 voturi “pentru”   5. Magaon Jane 20 voturi “pentru”   
 
 
V. KAIHUA  
1. Mornea Maria 20 voturi “pentru” 
2. Olariu Nicoleta 20 voturi “pentru”                                 
3. Palcău Ciprian Ştefan 20 voturi “pentru” 
4. Bobouţanu Dan 20 voturi “pentru” 
5. Radu Carolina 20 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate comisiile pentru localitățile înfrăţite cu Municipiul Hunedoara, 

sunt următoarele: 
 

I. ARGENTEUIL           III. ZENICA 
1.Artean Mircea Ioan      1. Olariu Nicoleta                               
2.Stamatoiu Ion      2. Rusu Constantin 
3.Crişan Ovidiu Ioan                                    3. Muzsic Robert Eugen 
4.Mornea Maria                                           4. Mărginean Alexandru 
5.Borca – Lucan Laura Valentina    5. Palcău Ciprian Ştefan  
                                                                             6. Costa Mircea-Claudiu 
 
II. SZOMBATHELY                           IV. DERINCE 
1.Takacs Aranka                      1. Mureşan Vasile 
2.Cazan Florian     2. Voinia Claudiu Sorin  
3.Bucaleţ Marian Victor              3. Radu Carolina 
4.Bobouţanu Dan               4. Farcaş Ladislau 
5.Fărcaş Bianca-Magdalena              5. Magaon Jane        
 
V. KAIHUA  
1. Mornea Maria 
2. Olariu Nicoleta                                 
3. Palcău Ciprian Ştefan 
4. Bobouţanu Dan 
5. Radu Carolina 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.54/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri, 
pentru imobilul situat în Municipiul Hunedoara, str. Cerbului, nr.12, bl.A1, Ap.4, proprietatea 
Asociaţiei Nevăzătorilor din  România, Filiala  interjudeţeană  Alba-Hunedoara.                
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buge–aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.55/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind numirea unei persoane care va ţine Registrul de 
evidenţă a datoriei publice locale și Registrul de evidenţă a garanţiilor locale ale Municipiului 
Hunedoara.                
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane), votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea unei persoane care va ţine 

Registrul de evidenţă a datoriei publice locale și Registrul de evidenţă a garanţiilor locale ale 
Municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

- d-na Ponta Cristina - șef serviciu în cadrul Serviciului buget, finanțe, contabilitate 20 voturi 
“pentru”                                                                                              
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În urma acestor rezultate persoana care va ţine Registrul de evidenţă a datoriei 
publice locale și Registrul de evidenţă a garanţiilor locale ale Municipiului Hunedoara, este d-na 
Ponta Cristina - șef serviciu în cadrul Serviciului buget, finanțe, contabilitate 
 

Art.2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.56/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni.               
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.57/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în 
suprafaţă de 36 mp, înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, situat pe 
str.C.Brâncuşi, bl.X2, camera 9, cu destinaţia de salon coafură. 
                 -  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -  Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 

-  Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane), votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
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                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea spațiului în suprafaţă de 36 mp, 
înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str. C.Brâncuşi, bl.X2, camera 9, 
cu destinaţia de salon coafură, a constatat următoarele: 
 
Preşedinte:           Demeter Ladislau – Director tehnic 20 voturi “pentru”             
Membri:                Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct 20 voturi “pentru”             
           Bilei Lucian– şef birou Urbanism 20 voturi “pentru”             
                Barabaş Ştefan – consilier juridic  Direcţia Juridică 20 voturi “pentru”             
Secretar:               Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică 20 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru aprobarea închirierii spațiului, menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
Preşedinte:           Demeter Ladislau – Director tehnic;  
Membri:                Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct; 
           Bilei Lucian– şef birou Urbanism; 

        Barabaş Ştefan – consilier juridic  Direcţia Juridică; 
Secretar:              Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii spațiului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Președinte de rezervă: Nimu Ioan – şef Birou Investiţii 20 voturi “pentru”    
Membrii de rezervă:   David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială 20 voturi 

“pentru”                                                                                                                     
                                     Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ 20 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
Președinte de rezervă:   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii  
Membrii de rezervă:       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială                                                                             
                                       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ 
 
 Art. 5-7 se aprobă în unanimitate.  

Hotărârea nr.58/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile  situate 
în Municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.59/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.60/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale situate în 
Municipiul Hunedoara.                  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.61/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr. 6, bl. L1, sc. B, ap. 39, et. 1.                               
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Art.1-5 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.62/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea cotei părți de 5/8 din apartamentul, 
situat în Municipiul Hunedoara, Bld. Corvin, nr.13, bl. H7, sc.B, ap. 28, et.1. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.63/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor 
bunuri situate în Municipiul Hunedoara, str.Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea) și 
str. Bicaz, nr.2 (Piața Obor). 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane), votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unor bunuri situate în Municipiul 
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Hunedoara, str. Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea) și str. Bicaz, nr.2 (Piața Obor), 
a constatat următoarele: 
 
Preşedinte: Ferenczi Mihaela – director Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi                                                                                                 

Oboarelor 20 voturi “pentru”             
Membri:       Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală 20 voturi “pentru”             

  Muntean Adriana – inspector  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate 20 voturi “pentru”            
  Ghiura Mihaela – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios   Administrativ 
20 voturi “pentru”             
  Muntean Ioan– consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
construcţii 20 voturi “pentru”             

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru aprobarea închirierii bunurilor, menţionate mai sus,  este următoarea: 
 

Preşedinte: Ferenczi Mihaela – director Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi                                                                          
Oboarelor 

Membri:         Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală; 
                      Muntean Adriana – inspector  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate; 

   Ghiura Mihaela – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ; 
   Muntean Ioan– consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
construcţii. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii bunurilor 
menţionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
Președinte de rezervă: Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor 

20 voturi “pentru”   
Membrii de rezervă: Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial 20 voturi 

“pentru”   
       Ponta Cristina – şef serviciu Serviciul Buget, Finanţe,  Contabilitate 20 
voturi “pentru”   

          Matei Adina – consilier juridic Direcția juridică 20 voturi “pentru”   
       Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, 
Disciplina în construcţii 20 voturi “pentru”   

 
 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  

licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii bunurilor, menţionate mai sus,  este următoarea:                                                                                             
 

Președinte de rezervă:   Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor 
Membrii de rezervă:  Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial; 
     Ponta Cristina – şef serviciu Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate; 

     Matei Adina – consilier juridic Direcția juridică; 
  Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina 
în construcţii. 

Art. 5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.64/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere pentru 
unitățile locative construite de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din Municipiul Hunedoara, 
Str. Luncii, nr. 2, blocul 7 şi Aleea Cîmpului, nr. 4, blocul 6. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.65/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al bugetului 
instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2014.               
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Am o singură problemă. În nota de fundamentare şi în raport, să ni se spună de unde 

provine acest excedent. Pentru că este un excedent bugetar al instituţiilor publice, activităţile 
finanţate, să ştim de unde, cine a realizat excedentul.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Dna. Anişoara Popa ne puteţi da un răspuns?” 
 
Dna. Popa Ani şoara:  
„Este excedentul din activităţi privind păşunile, banii de la APIA.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Şi când am aprobat celălalt, bugetul şi excedentul pe anul 2014, nu se ştia de asta?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Nu erau sosiţi banii.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Nu erau sosiţi.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „S-au virat ulterior.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc frumos.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.66/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara.                

 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Vă rog să aprobaţi înlocuirea d-lui. Vâlcean, cu Popa Mihaela.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Aceasta este la art. 1, alin. 1. Da?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Alin. 2.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Alin. 1.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Alin. II(roman), este Vâlceanu.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Şi la 1 şi la 2.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Se va înlocui dl. Vâlceanu, să se înlocuiască cu dna. Popa Mihaela.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Dar cine este, e aici dna.?” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Comisia de Buget, la discuţii.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. Vâlceanu, are o funcţie de conducere la Eco Sid…” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„Tocmai de asta făcusem şi noi un amendament în avizul comisiei, în acest 

amendament pusesem întrebarea dacă…şi e bine, dacă se schimbă, este în regulă.” 
 
 -  Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
 -  Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerţ -aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.67/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de  trecere din proprietatea 
Statului Român în domeniul public al Municipiului Hunedoara a imobilului teren în suprafață de 241 
mp înscris în CF nr.67745 , nr. top. 67745 situat în municipiul Hunedoara, str. Plopilor nr.6. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.68/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„O singură întrebare. Este vorba de terenul de sub construcţiile care sunt intabulate în 

Cartea Funciară? Încă nu am văzut extrasele de Carte Funciară.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Le am aici.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
 „Mi le puteţi arăta?”  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Da, bineînţeles.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Este vorba de atribuire în proprietate cu titlu gratuit.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Ordinul Prefectului, Legea nr.18.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Legea nr.18, asta vroiam să întreb. Deci asta mă interesa.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„…este pasul pe care îl faceţi dvs., și urmează finalizarea prin eliberarea titlului… ” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Perfect. Asta vroiam să ştiu. Deci este vorba de emiterea Ordinului Prefectului pe 

terenul aflat de sub construcţia intabulată în Cartea Funciară.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Şi pentru care există raportul comisiei de Fond Funciar, nu. Raportul comisiei de 

Fond Funciar nu era necesar?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Nu. Pentru Ordinul Prefectului nu trebuie.” 
 
Dl.Farca ş Ladislau:  
„Avizul Consiliului Local, propunerea şi…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Deci a fost suspendată aplicarea…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Da. Exact. Până la definitivarea…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„….acum vin toate cererile din urmă…” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.69/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2015 pentru  S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat 
împuternicitului  Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Problema în care văd bugetul refăcut, este repus, refăcut, totuşi insist ca la 

repartizare, în momentul în care se va aproba repartizarea profitului efectiv, să se meargă cu 50% 
din profitul realizat ca dividende pentru Primărie. Aşa cum zice Ordonanţa. Aşa zice Legea.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumim.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.70/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
 La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
local nr.275/2014 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 134 mp 
și clădirilor în suprafață desfășurată de 139 mp înscrise în CF nr. 66809, nr. cadastral 66809; 
66809-C1; 66809-C2 și a terenului în suprafață de 770 mp și clădirilor în suprafață de 147 mp 
înscrise în CF nr.63934, nr. cadastral 63934; 63934-C1; 63934-C2 situate pe strada Severin, aflate 
în domeniul privat al Municipiului Hunedoara,  precum și a Rapoartelor de evaluare a imobilelor.                    
             -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.71/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La acest punct dl. consilier Muzsic Robert și dl. consilier M ărginean Alexandru 
nu particip ă la vot. 

 
 La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 
local al Municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în Municipiul Hunedoara pentru luna Ianuarie 2015. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Am înţeles că sunt conturile poprite. De ce mai dăm bani, atunci?” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Poate să răspundă cineva? Dl. director Baloșin, poftiţi.” 
 
Dl. Balosin Nicolae:  
„În acest moment avem o înţelegere încheiată cu dl. Șimon, reprezentantul lui 

Santinel, care a ridicat poprirea pe conturi şi putem funcţiona.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dar este efectiv ridicată poprirea?” 
 
Dl. Balosin Nicolae:  
„Este suspendată până în 6 şi din 6 a promis că o ridică. Este o discuţie acum şi o 

ridică definitive, dar acum este ridicată.”  
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumim. Dna. Mornea?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Problema mea este suma. 66.145x12=792.000. În buget şi-au prevăzut ca şi 

subvenţii 498.000. Deci în buget s-au prevăzut 500.000, sumă rotundă, da? 66x12, că şi luna 
trecută am avut tot în jur de 60, da, să zicem, da? 60, să zic x 12=720.000, ori în buget este 
prevăzut 500.000.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Poftiţi dl. director Baloșin.” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
„Vreau să vă spun dna. consilier, că subvenţia, aceasta este poate cea mai mare 

subvenţie solicitată într-una dintre lunile în care s-a desfăşurat activitatea. Vreau să vă spun că am 
avut subvenţii de 34 mii, de 31 mii, de 49 mii.” 
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Dna. Mornea Maria:  
„Dar de ce aşa de mare?” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
„Vă spun imediat şi de ce. Este incorect să facem 60 şi nu ştiu cât x 12, media 

probabil că este 50 mii sau în jur de 50 mii. Suma pe care am solicitat-o ca subvenţie pentru 2015 
este mai mică, pentru că s-a mărit plafonul de acordare a tichetelor pentru anumite categorii de 
pensionari. Teoretic ar trebui să vină în acest an, noi am considerat că vine probabil cu vre-o 20%, 
25% mai multe bilete din tichete şi atunci subvenţia va scădea. De aceea suma este prinsă mai 
mică iar pentru această lună, ca să vă răspund la suma de ce este mai mare, în luna Ianuarie, faţă 
de luna Decembrie, biletele vândute sunt mai mici la încasări cu 4.110 lei, iar din tichete, tot în 
această lună, faţă de luna Decembrie, suma este mai mică cu 21.795, dar vreau să ştiţi că şi 
cheltuielile în această lună sunt mai mici cu 7.700 faţă de Decembrie, sunt mai mici cu 20 mii faţă 
de luna Octombrie. Deci sunt cheltuielile de funcţionare. Sumele încasate de la Primărie din 
subvenţii şi din tichete şi acestea sunt mai mici cu 7.500 lei, faţă de luna trecută. Deci dacă scad 
sumele din tichete, trebuie să cerem din subvenţii, dacă cresc cele din tichete, subvenţia scade. Noi 
sperăm ca în viitor să crească tichetele, să fie folosite de persoanele care beneficiază de ele şi 
subvenţia să scadă…” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Cât este media pe anul trecut?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Îţi spun eu.” 
 
Dl. Balosin Nicolae:  
„La ce anume, la subvenţie?” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Da. Dată de Consiliul Local.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci 580…” 
 
Dl. Balosin Nicolae:  
„619.161 dacă împărţiţi la 2, iasă 55.000, ceva de genul acesta.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Eu văd aici 563.000.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„O medie.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da. Deci, împărţit la 12, dă 50 şi ceva, aproape 60.” 
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Dl. Balo șin Nicolae:  
„Pensionarii, unii au primit începând cu 15 Ianuarie, de acum încolo vor începe să 

folosească, nu putem aprecia câţi din ei le vor folosi. Şi cheltuielile au fost mai mici decât lunile 
trecute.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da. Mulţumesc. Dna. Mornea, mai aveţi şi alte întrebări?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Nu.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Dl. Magaon.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Încep întrebările şi încep suspiciunile şi încep, nu ştiu, de toate, dar aceste conflicte 

au ajuns „gaura neagră” a Primăriei. Fiecare dată vin bani, dar ce mi se pare suspect, dacă avem 
conturile blocate, dacă avem acest proces câştigat de Santinel, dacă avem acestea, noi dăm banii, 
mie mi se pare că ceva nu este în regulă şi este ceva la mijloc putred, acolo. Am zis că creăm o 
Societate de Transport Local ca să scăpăm şi această Societate, normal ar trebui să o trecem în 
insolvenţă, nu să le dăm bani, nu să dăm tot la fiecare lună cresc subvenţiile şi nu ştim până la 
urmă ce se întâmplă. Dacă mâine acest Santinel nu ridică blocarea conturilor? Pun o întrebare.” 

 
Dl. Balo șin Nicolae:  
„Sunt deblocate conturile.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Dl. consilier, este obligaţia Consiliului Local să asigure acest serviciu public. Nu este 

obligaţia primarului sau…” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Este obligaţia tuturor ca să, deci cum s-a pierdut, atâta timp cât o Societate este 

pierdută, nu mai are nimic, are trei foi, v-am spus, atât mai are, trei foi, restul tot este a lui Santinel. 
Are 6.600.000 şi ceva de lei, care noi, Consiliul Local, împreună cu Eco Sid, trebuie să-l dăm la 
această Societate.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Nu acest Consiliu este responsabil. Este responsabil …căutați-i în mandatul 2004-

2008. Degeaba reproşaţi colegilor noştri de la această masă că suntem în situaţia de acum.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Noi trebuie, toată lumea este de vină, dl. primar.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Păi şi ce înţelegeri se fac acolo. Ba este contul poprit, ba nu-i contul poprit.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Aici nu discutăm despre Societatea Eco Sid, aici discutăm despre…” 
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Dl. Jane Magaon:  
„Ba iertaţi-mă, despre Societate discutăm.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Despre Serviciul de Transport Public Local.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Vă rog să mai citiţi o dată.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da, am citit.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Art. 1, spune aşa: „aprobă acordarea subvenţiei 6 mii, nu ştiu ce,…” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Pentru activitatea…” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Pentru activitatea de Serviciu Transport…” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„…Serviciu de Transport Public Local.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Aşa. Mai departe. De persoane care prin curse regulate în Municipiul Hunedoara, 

efectuat de către S.C. Eco Sid, ca urmare a delegării serviciului de transport, prin HCL 216/2013. 
Parcă aşa scrie la art. 1.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Trebuie citit până la capăt tot art. nu doar ce vrem sau doar pe jumătate.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Este operator de transport local.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Operatorul, operatorul are o problemă cu Santinelul. Mare.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Nu este problema supusă în discuţie, acum la acest proiect de hotărâre.” 
 
Dl. Jane Magaon:  
„Dacă noi dăm banii aceştia, îi dăm la o firmă care este falimentară, să o spunem pe 

faţă. Mulţumesc, atât am avut de spus.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abținere”(Palcău Ciprian, 

Mornea Maria). 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu au participat la vot doi consilieri.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Da, da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu au participat deloc la vot.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Da. Dar fiind vorba de subvenţie…, este majoritatea consilierilor prezenţi.” 
 
Art.1 se aprobă cu 15 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă”(Mornea Maria), și două voturi 

”abținere” (Palcău Ciprian, Magaon Jane). 
Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.72/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru”, un vot ”împotriv ă” 

(Mornea Maria), și dou ă voturi ”ab ținere” (Palc ău Ciprian, Magaon Jane). 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al Municipiului Hunedoara, a imobilului teren în suprafață de 17 mp înscris în CF nr. 
67672, nr. cad. 67642, situat în b-dul Dacia şi a imobilului teren în suprafaţă de 19 mp înscris în CF 
nr. 67542, nr. cad. 67542, situat în str. Moldovei.                
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.73/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție)  Proiect de hotărâre privind aprobarea  raportului informării şi consultării 
publicului, a planului urbanistic de detaliu „Construire biseric ă ortodox ă” , în Municipiul 
Hunedoara, str. Pinilor f. n.               
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
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- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci, pentru că şi data trecută m-am abţinut la acest proiect, mă voi abţine în 

continuare. Poate că părintele care reprezintă Biserica Ortodoxă şi cel de la Biserica Greco – 
Catolică, care urmează, ne vor blagosglovi din nou. Mulţumesc, atât am avut de spus.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da. Mulţumesc. Dl. consilier Crişan.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Aceste suprafeţe de teren, au fost alocate pe vremea fostului primar, Hada şi 

aprobate de acel Consiliu X, care este, iar aceste lucruri care se întâmplă acum, faptul că sunt sau 
nu sunt de acord vecinii, cred că, cred că, am spus, cred că în afară de Mănăstiri, toate Bisericile 
afectează sonor când bat clopotele, un minut sau cinci minute pe zi, afectează orice zonă a 
oraşului. Acum faptul că sunt multe Biserici, vă rog să mă iertaţi că spun, eu construiesc Biserici, 
sunt multe Biserici, nu fac rău, fac numai bine sau nu fac nimic, dar faptul că vom fi poate unii dintre 
noi împotrivă, sau unii care nu le convine acest lucru, consider un lucru defavorabil imaginii noastre, 
pentru Episcopie, pentru că Episcopia, o să vedeţi în următorul timp, fiind consilier patriarhal, eu, o 
să fie într-o colaborare foarte strânsă şi vom avea nevoie de Episcopie în următorul timp,… o să 
vedeţi pentru ce. Ca imagine, o să vedeţi pentru ce.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Vine campania electorală.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Nu pentru campanie electorală. Deci, din punctul meu de vedere, consider că aceste 

locuri şi cu asta închei, au fost alocate de pe vremea lui Hada, aceste 5 poziţii, alocate pe vremea 
lui Hada şi ca mp, 1250 sau 1200 şi ca poziţionare. Nu. Au fost 8 poziţii, eu am fost cu Hada, că nu 
mă înţelegeam bine cu dânsul şi s-au aprobat doar 5. Vă spun eu că au fost 8 şi s-au aprobat doar 
5. Dar nu asta este important. Pentru că eu am cerut, să fac Biserică în Parcul Central şi mi-a fost 
blocat. Logic, nu? Şi atunci, din 8 au rămas doar 5 poziţii de 1250. Vă mulţumesc.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da, poftiţi dl. Bucaleţ.” 
 
Dl. Bucale ţ Marian:  
„Şi eu consider oportun aceste 2 proiecte şi mă justific în felul următor. Noi, cel puţin 

cei de generaţia mea, am fost crescuţi fără Dumnezeu. Rezultatele le vedem astăzi ce se întâmplă 
prin Parlament. Hai să se întoarcă lumea la religie. Eu îmi aduc aminte, când eram copil, nu s-a 
închis uşa acasă niciodată, cât au trăit părinţii mei, nici curtea, nici poarta, deci nu fura nimeni. 
Astăzi vedem ce se întâmplă. Sunt de acord cu aceste 2 proiecte.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da, mulţumesc.” 
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Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și 5 voturi ”abținere” ( Fărcaș Bianca, 

Bobouțanu Dan, Borca Laura, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu). 
Art.1-3 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” și 7 voturi ”abținere” (Fărcaș Bianca, 

Bobouțanu Dan, Borca Laura, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Takacs Aranka, Mornea Maria).    
Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.74/2015 se aprob ă cu 13 voturi ”pentru” și 7 voturi ”ab ținere” 

(Fărcaș Bianca, Bobou țanu Dan, Borca Laura, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu , Takacs Aranka, 
Mornea Maria).     

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită  
Episcopiei Române Unite cu Roma Greco-Catolic ă de Lugoj  a  unui teren proprietate publică a 
Municipiului Hunedoara, situat în intravilanul Municipiului Hunedoara pentru construirea unei 
Biserici Greco-Catolice.                   
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Dl. consilier Mărginean, poftiţi.” 
 
Dl.Mărginean Alexandru:  
„Având în vedere că punctul de dinainte a fost pentru ortodocși, ar fi total iresponsabil 

şi discriminatoriu să nu treacă şi acest punct. Cu atât mai mult, Biserica Greco – Catolică este 
preconizată a fi amplasată într-un loc unde nu deranjează pe absolut nimeni. Peste drum de 
locuinţe, în acea zonă de deal, acolo chiar se pot face mai multe Biserici, nu doar una. Cred că, 
cum v-am spus şi data trecută, că poate fi strada Bisericilor, de ce nu? ar fi total inechitabil şi 
discriminatoriu să nu aprobăm acest punct.” 
 

Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da, mulţumesc. Dl. părinte, dacă aveţi ceva de adăugat.” 
 
Preot Biseric ă Greco – Catolic ă: 
„…dl. Mărginean a spus aproape totul. Am pregătit totuşi pentru fiecare dintre 

consilieri un material, în care pot să vadă situaţia, locul, o fotografie a locului…” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Trebuia prezentat în cadrul comisiilor.” 
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Preot Biseric ă Greco – Catolic ă: 
„…şi o fotografie cu modelul de Biserică. Respectăm şi cerinţele cetăţenilor din zonă 

care au motivat lipsa locurilor de parcare, trotuare şi alte asemenea motivații.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” și 4 voturi ”abținere” (Fărcaș Bianca, 

Bobouțanu Dan, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu). 
Art.1-2 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și 5 voturi ”abținere” (Fărcaș Bianca, 

Bobouțanu Dan, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Mornea Maria). 
Art. 3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.75/2014 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și 5 voturi ”ab ținere” 

(Fărcaș Bianca, Bobou țanu Dan, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Mornea Mari a). 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional la contractul nr. 
17/2007,  având ca obiect concesionarea unui spaţiu, situat în  Hunedoara, str. N. Bălcescu, nr.1, 
et.1, aparţinând domeniului privat  al Municipiului Hunedoara.                
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.76/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr. 55051/205/08.11.2012, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brăncuşi, 
bl. X2, camerele 1 şi 2, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.77/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
Pauză de 30 minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor 

comisiilor de specialitate pentru celelalte proiect e de hot ărâri. 
 
 

La acest punct dl. consilier Muzsic Robert și dl. consilier M ărginean Alexandru 
nu particip ă la vot. 
 

La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2015 a S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara, precum şi  acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Am o singură problemă, sigur că pentru anul 2015 se propune realizarea unui profit, 

dar, analizând cheltuielile cu impozitele și taxele, față de 250, deci impozitul pe teren nu a mai fost 
cuprins la cheltuieli, în condițiile acestea, pentru că terenul încă este proprietatea Eco Sid-ului, 
rezultatul va fi altul, volumul cheltuielilor va fi altul. Noi aprobăm, nu știu de ce aprobăm sumele 
acestea, se aprobă bugetul de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 a S.C. ECO SID S.R.L. cu anexele 
sale în sumă de 2.134.000, deci sumele exacte, pentru că aceste anexe pot să fie modificate.” 

 
Dl. Balo șin Nicolae : 
”Referitor la sumele pentru impozit, la  momentul alcătuirii bugetului…….au fost niște 

discuții, chiar și după ce acest lucru a fost deschis în Consiliul local, au fost niște discuții, în prima 
rectificare care se va fac suma va fi cuprinsă, dar acesta a fost motivul pentru care sumele cu 
impozitele nu au fost prevăzute în bugetul pe anul acesta.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria).   
Art. 2-4  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.78/2015 se aprob ă cu 17 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Mornea Maria). 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a  
imobilului  teren în suprafaţă de 50 mp situat în Hunedoara, strada Voicu Cneazu, înscris în CF  nr. 
66583, nr. cadastral 66583,  aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara. 
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- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Propun un amendament, la art.3, ca limita minimă de la care se va porni licitația, în 

loc de 200 de lei să fie 500 de lei pe an.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Palcău, care se aprobă cu 18 voturi 

”pentru” și două voturi ”abținere” (Radu Carollina, Magaon Jane). 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Art.3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și două voturi ”abținere” (Radu Carollina, Magaon 

Jane). 
Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane), votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru concesionarea imobilului  teren în suprafaţă de 50 
mp situat în Hunedoara, strada Voicu Cneazu, înscris în CF  nr. 66583, nr. cadastral 66583,  aflat în 
domeniul public al Municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Preşedinte:  Oprişiu Corina Violeta – Director  executiv adjunct, Direcţia Amenajare                      

Teritoriu, Patrimoniu şi Urbanism 20 voturi “pentru”             
Membri:        Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economic 20 voturi 

“pentru”               
     Bilei Lucian – şef birou Urbanism 20 voturi “pentru”            
                         Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ 20 voturi “pentru”             
                         Săucă Ștefan – Serviciul fiscal municipal 20 voturi “pentru”             
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                         Mureşan Vasile - consilier local 20 voturi “pentru”             
Secretar cu drept de vot în cadrul comisiei : Matei Adina - consilier juridic Direcţia Juridică 20 voturi 

“pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru concesionarea imobilului teren, menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
Preşedinte: Oprişiu Corina Violeta – Director  executiv adjunct, Direcţia Amenajare                      

Teritoriu, Patrimoniu şi Urbanism 
Membri:         Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică    
       Bilei Lucian – şef birou Urbanism  
                        Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ  
                        Săucă Ștefan – Serviciul fiscal municipal  
                        Mureşan Vasile - consilier local  
Secretar cu drept de vot în cadrul comisiei : Matei Adina - consilier juridic Direcţia Juridică, 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea imobilului teren 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Președinte de rezervă:   Demeter Ladislau – Director tehnic 20 voturi “pentru”   
Membru de rezervă:        Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale 20 voturi 

“pentru”   
Secretar de rezervă:        Moise Dorina– consilier superior Direcţia A.T.P.U 20 voturi “pentru”   

 
 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  

licitaţiei publice pentru concesionarea imobilului teren, menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             
 

Președinte de rezervă:   Demeter Ladislau – Director tehnic  
Membru de rezervă:        Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale 
Secretar de rezervă:        Moise Dorina– consilier superior Direcţia A.T.P.U 

 

Art.6-8 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.79/2015 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 7.000 lei din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului„O floare 
pentru doamne” 2015, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Aș propune ca suma aceasta să se împartă la consilieri și să meargă fiecare în 

teritoriul unde sunt arondați, adică florile.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Așa s-a făcut și anul trecut, s-au împărțit florile la consilieri.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.80/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 1.000 lei  din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului ”Ora 
Pământului” 2015, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.81/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 10.000 lei din 
bugetul local pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Atelierul Iepurașului” 2015,  
conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.82/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de  până la 100 000 lei din 
bugetul local pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Festivalul Tineretului”,  în perioada 
01 – 03 mai 2015, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
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- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Ce problemă aș avea, data trecută în Consiliul local în acea ședință din ultima lună, în 

urma aprobării bugetului local, s-a specificat că fiecare acțiune care are loc, se aprobă cu o lună 
înainte, cel puțin așa am înțeles eu. Acum venim și aprobăm pentru luna mai. Cred că nu s-a 
rezolvat nimic, s-au nu am înțeles noi. Dacă aprobăm o hotărâre în consiliul local, am pretenția să 
se respecte, singurul lucru, dacă aceste hotărâri se respectă, cred că totul este în regulă, dacă nu, 
nu are rost să le mai aprobăm.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Luna viitoare vă voi propune să aprobați cheltuielile pentru Zilele Municipiului 

Hunedoara din următoarele motive: artiștii care sunt chemați, trebuie angajați cu câteva luni înainte, 
pentru că dacă îi chemăm cu o lună înainte de eveniment, tarifele vor fi de 2-3 ori mai mari. Noi deja 
am început discuțiile cu cei care vor veni la Zilele Municipiului Hunedoara, pe lângă asta riști ca în 
perioada respectivă să nu mai ai pe cine chema, pentru că sunt contractați în alte municipii și 
orașe.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
”Dacă este o justificare, că așa s-a spus, unde este o justificare este normal, nu este 

nici o problemă, dar trebuie aceste lucruri justificate.” 
 

Dna. Maria Mornea : 
„Problema pe care am discutat-o cu dna Anda, în momentul în care am discutat 

aceste hotărâri, la acest punct am avut obiecții referitoare la această sumă, 100.000 lei cheltuiți cu 
ocazia Festivalului Tineretului. Am întrebat-o, nu a putut să-mi răspundă, și nici nu știu dacă acum 
poate, care este suma, venitul pe care îl realizează primăria în urma organizării acestui eveniment, 
adică anul trecut ce venit a realizat primăria din organizarea acestui eveniment. Sigur că trebuie 
organizate evenimente, dar în momentul în care, iar vin la durerea mea antică, veche și de demult 
și pe care am zis-o și o repet, avem atâtea alte priorități pentru Municipiul Hunedoara, să cheltuim 
100.000 cu Festivalul Tineretului, mi se pare o sumă enormă. 25.000 lei servicii de închiriere scenă, 
sonorizare și lumini.” 

 
Dna Takacs Aranka:  
”Nu e mult, să știți.” 
 
Dna. Maria Mornea : 
„Ok, dacă ai bani, dacă ți se și întorc banii, atunci nu e mult. În momentul în care am 

solicitat aceste precizări, au fost interpretate cu totul și cu totul altfel. Încă un lucru vreau să spun, 
totuși cei care întocmesc aceste rapoarte de activitate și note de fundamentare, în momentul în 
care comunică să comunice ceea ce se discută. Este prima și ultima dată când am o discuție 
personală cu dumneata, de acum înainte voi avea discuția în prezența altor persoane, ca să nu mai 
dezinformez, bine?” 

 
Dna Combei Anda : 
”Încasările pe anul trecut,…au fost 18.000 lei.” 



29 
 

 
Dna. Maria Mornea : 
„18.000 din 100.000.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, 

Magaon Jane, Mornea Maria). 
Art.1-3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Magaon 

Jane, Mornea Maria). 
Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.83/2015 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” 

(Palcău Ciprian, Magaon Jane). 
 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 170.000 lei din 
bugetul local pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Târgul European al Castelelor”, în 
perioada 01 – 03 mai 2015,  conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
nr.48/2015. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Știu că în paralel cu Târgul European al Castelelor se va desfășura și Festivalul 

Dracula, tot în 2-3 mai, bănuiesc că este încadrat în același program. Există o solicitare a unei 
asociații culturale din Târgoviște pentru sprijin privind definitivarea filmului despre istoria lui Vlad 
Dracula, și în 2 mai va fi prezent aici un strănepot al lui Bram Stoker, vestitul autor american. Aș 
vrea să sprijinim acel film, cu condiția ca la începutul și la sfârșitul lui să apară: cu sprijinul primăriei 
Hunedoara și a Consiliului local. Suma pe care o solicită este de maxim 20.000 lei.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.84/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Municipiului 
Hunedoara pe anul 2015 la Asociația Club Sportiv Fotbal Club Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 



30 
 

- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Aș dori ca din această sumă să se respecte ce am aprobat în anii trecuți, respectiv 

cei 25% să se dea pentru copii și juniori. Aș vrea să ni se aducă și justificarea, pentru că până acum 
nu s-a respectat nimic, din toți banii care s-au dat la copii și juniori nu au ajuns la acești copii.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”În raportul hotărârii pe care am aprobat-o data trecută se specifică că la sfârșitul 

fiecărei luni reprezentanții clubului sunt obligați să vină să prezinte în mod detaliat cum au cheltuit 
banii.” 

 
Dl. Barna Alin : 
”Vreau să specific că mai mult de 25% din banii de la consiliul local va fi alocat 

centrului de copii și juniori, dar necesarul pentru întregul centru de copii și juniori pe anul 2015 
estimat, este de 200.000.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Era cel puțin, da. Corect.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.85/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților  Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „ECO 
SID HD”. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane), votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 
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1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanților  
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „ECO SID HD”, a constatat următoarele: 

 
- domnișoara Mataragiu Geanina 20 voturi “pentru” 
- domnișoara Plic Adelina 20 voturi “pentru” 

                                     
În urma acestor rezultate, reprezentanții Municipiului Hunedoara în Adunarea 

Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „ECO SID HD”, sunt domnișoara 
Mataragiu Geanina și domnișoara Plic Adelina. 

 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.86/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special  reprezentanţilor 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „ECO SID HD”. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.87/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție)  Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unei societăţi cu răspundere 
limitată. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- Se prezintă  raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dna. Mornea Maria:  
„Problema este următoarea. Deci, am înţeles, am scos persoana fizică şi am introdus 

persoana juridică. Dar ce caută la art.7 Eco Sid – ul? Împuterniciţii, reprezentanţii Municipiului 
Hunedoara în AGA a S.C. Eco Sid S.R.L şi Societăţii Corvina S.R.L., să voteze cele prevăzute mai 
sus.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„În AGA, S.C. Corvina, cei 2 asociaţi sunt Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, 

asociat majoritar şi S.C. Eco Sid. Aşa am avut structura ca să fie Societatea noastră. A fost 
propunerea dvs.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci, a fost o persoană fizică dacă bine îmi aduc aminte.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Eu vorbesc de celălalt asociat, S.C. Corvina, la rândul lui are doi asociați…” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Pe S.C. Corvina, dacă bine îmi aduc aminte, aţi introdus-o în locul la o persoană 

fizică, Cervencovici, da?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Încă o dată, să mă ascultaţi cu atenţie. Asociaţii, cei doi asociaţi, ai S.C. Corvina, care 

este asociatul nostru, în actuala Societate, are 2 asociaţi. Cei 2 asociaţi sunt Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara pentru Municipiul Hunedoara, majoritar şi S.C. Eco Sid S.R.L. De aceea 
trebuie comunicat şi dat mandat ca să poată să mandateze la rândul dânşilor pe S.C. Corvina, să 
voteze şi să semneze actul constitutiv al noii Societăţi.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Denumirea nu este reţinută? 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Ba da, avem deja…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu e trecută.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Nu am mai trecut-o, pentru că…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Deci există.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Există. S.C. Transprest Hunedoara S.R.L.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Era, sună puţin aiurea, S.C…. loc liber..” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„S.C. Prim Transprest Hunedoara S.R.L.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Deci, există.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Există, există. Este valabilă.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci Eco Sid, a fost înlocuit cu Corvina? Am reţinut bine?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Eco Sid – ul este parte componentă din Corvina şi atunci, ei la rândul lor, trebuie la 

rândul lor să mandateze pe cineva, să voteze înfiinţarea acestei Societăţi.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Aţi înţeles?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da, am înţeles.”   

    
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Palcău Ciprian). 
Art.1 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Palcău Ciprian). 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea unor persoane în vederea 
administrării societăţii,  a constatat următoarele: 
 

-  D-nul GHERMAN PETRE-LUCIAN 20 voturi “pentru” 
-  D-na BALOIU MARIA 20 voturi “pentru” 
-    D-nul ILEA SORIN 20 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate, administrarea societăţii, se va face de către:  
 
- D-nul GHERMAN PETRE-LUCIAN; 
- D-na BALOIU MARIA; 
- D-nul ILEA SORIN. 
 
Art.3-5 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Palcău Ciprian). 
 

Având în vedere faptul că art.  6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind mandatarea unei persoane în 
vederea îndeplinirii  tuturor formalităţilor necesare dobândirii de către societate a denumirii, 
personalităţii juridice şi începerii funcţionării acesteia, a constatat următoarele: 
 

- d-nul GHERMAN PETRE-LUCIAN 20 voturi “pentru” 
 
                                                 

În urma acestor rezultate, persoana mandatată pentru îndeplinirea tuturor formalităţilor 
necesare dobândirii de către societate a denumirii, personalităţii juridice şi începerii funcţionării 
acesteia, este: 

 
-  d-nul GHERMAN PETRE-LUCIAN. 

 

Art.7-10 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Palcău Ciprian). 
Hotărârea nr.88/2015 se aprob ă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Palcău Ciprian). 
 
 
La punctul 36 al ordinii de zi, Adresa TODYCOMPANY  înregistrată la Primăria 

Municipiului Hunedoara sub nr.7811/03.02.2015, precum și răspunsul  la această adresă a 
Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, înregistrat la Primăria Municipiului Hunedoara 
sub nr.10759/13.02.2015. 

 
Nu sunt discuții. 
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La punctul 37 al ordinii de zi, Diverse . 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Poftiți dna. consilier Takacs.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Am spus în ședința trecută că ar trebui să diversificăm puțin evenimentele culturale, 

cu adevărat culturale din Hunedoara. Ca urmare, am și vorbit ca în această lună, sau din această 
lună, dacă avem și susținerea dumneavoastră, pe bani foarte puțini, ceea ce înseamnă drum, 
cazare, masă și onorarii minime de 1000 lei, maxim 1500 de lei ar putea veni artiști din țară cu 
spectacole de foarte bună calitate, muzică de cameră, m-am referit; am și vorbit cu Cvartetul de 
Stat al Filarmonicii din Târgul Mureș și au liber pe data de 10 martie. Dacă solicităm și dacă suntem 
de acord și credeți și dumneavoastră că este bine pentru orașul nostru atunci am să îi invit.  

Altceva, cum considerați și dumneavoastră.. Am vorbit cu domnul director de la 
Castel, a spus că este prea frig, ca urmare propun Biserica Catolică, dar orice alt loc sau..este ok. 
Am vorbit inclusiv cu biroul de organizare al Primăriei înainte să vin aicea la dumneavoastră și au 
spus că e o idee foarte bună și sunt artiști de mâna întâi, deci chiar foarte buni. Acum și ei înțeleg 
că susținerea consiliului este..” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Nu, ei lucrează în două orchestre își fac ei banii din ală parte. Aici vin așa de drag dar 

orice concert necesită cheltuieli.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Da, da.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Atunci vă și invităm în data de 10.. bun o să revin cu detalii când stabilesc.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Dna consilier cu domnul primar vă rog să puneți la punct amănuntele. Despre ce 

sumă este vorba?” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Este vorba de 1500 de lei cu transport, cu cazare, masă și tot inclus. Onorarii și tot.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”1500 de lei?” 
 
Dna Radu Carollina:  
”De persoană?” 
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Dna. Takacs Aranka:  
”Da 15 milioane.”  
 
Dl.primar Viorel Arion:  
”15 milioane” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
”Nu, total.” 
 
Dl. Constantin Rusu:  
”Adică gratis.” 
 
Dl. Marian Victor Bucale ț: 
” Este foarte puțin.„ 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Noi suntem șocați de sumele acestea.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Poftim?” 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Sunt prea mici sumele, mai pulsează.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Eu pot zice triplu dar oamenii nu vor să facă afaceri.” 
 
Dl. Constantin Rusu:  
”Iau în compensație niște..vor presta servicii acolo.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Deci domnul Magaon uitați o situație care, teoretic, nu se încadrează pe 

amendamentul dumneavoastră. Că trebuie în 10 martie, deci ar trebui să facem până în 10 martie o 
ședință extraordinară. Este mai puțin de o lună și ce facem?” 

 
Dl. Jane Magaon:  
”Nu am înțeles.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Bun, atunci adunăm banii din ..” 
 
Dl. Jane Magaon:  
”Păi dar este luna anterioară.” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Păi luna anterioară, dar acum a venit ideea.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”A fost o propunere ..” 
 
Dl. Marian Victor Bucale ț: 
”La 1500 de lei.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Asta putem și în fiecare lună dacă stabilim în fiecare lună pentru această sumă sigur 

se poate face..” 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Plătește Ovidiu Crișan.” 
 
Dl. primar Arion Viorel:  
”Deci noi avem, dacă vă aduceți aminte, în programul de evenimente este o sumă de 

4 miliarde de lei pentru alte evenimente neprevăzute. Din suma aceea am zis că suportăm Târgul 
Castelelor, care l-ați aprobat deja, 1 miliard 700, deci mai avem 2 miliarde 300 pentru alte 
evenimente dar în condițiile amendamentului care s-a aprobat trebuie să facem o ședință 
extraordinară și să veniți să îl votăm.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Și să includem inclusiv propunerea consilierului Voinia.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Ok atunci, nu știu, eventual rezolvăm altfel cu donații sau cu … cum doriți 

dumneavoastră.” 
 
Dl. primar Arion Viorel:  
”Nu, nu o putem rezolva.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Se poate rezolva.„ 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Se poate, se poate.„ 
 
Dl. Secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”De aceea v-am spus să discutați..” 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”..cu domnul primar.” 
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Dl. primar Arion Viorel:  
”Facem notă de fundamentare, facem referat, facem ședință. Asta v-am spus, trebuie 

să facem o ședință.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Și dacă doriți fac un plan întreg pe 2000 de lei.” 
 
Dl. primar Arion Viorel:  
”Faceți.„ 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Da. Perfect.„ 
 
Dl. Secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Și mai bine.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Mulțumesc. Dna. Mornea.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Acum câteva luni în urmă și luna trecută am aprobat bugetul de venituri și cheltuieli 

pe 2015. Am solicitat o listă de la Biroul de Proiecte, o listă cu proiectele care s-au realizat în 
primărie. Vă dau citire la aceste proiecte. Proiecte finalizate, deci proiecte pentru care s-a obținut 
finanțare de la bugetul de stat, Ministerul Mediului și Pădurilor, modernizare Grădină Zoologică 
Hunedoara, județul Hunedoara. Valoarea proiectului a fost de 1.767.248, deci acesta a fost finalizat. 
Anul acesta am venit și mergem din nou cu proiect pentru Grădina Zoologică. Proiecte care au fost  
obținute din fonduri europene, reabilitare și modernizare rețele stradale, reabilitare extinderi Parcul 
Tineretului, sistem de supraveghere, nu despre asta este vorba, era vorba de Gradina Zoologică. 
Proiecte în implementare, reabilitarea sitului industrial Hunedoara și pregătirea pentru noi afaceri, 
valoarea proiectului, deci există valoarea proiectului, anul acesta iar am aprobat nu știu ce proiecte 
că nu mai știu, așa, pe dezvoltare, referitoare la reabilitarea sitului industrial și întrebarea mea este 
următoarea: aceste proiecte care sunt, se urmăresc cu modul în care se fac propuneri pentru alte 
obiective? Deci aceste proiecte, de la primărie le-am primit.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Care este întrebarea că nu am înțeles?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu : 
”Dacă sunt urmărite?” 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Dacă sunt urmărite?” 
 
Dl. primar. Viorel Arion:  
”Avem diriginte de șantier angajat plătit de noi pe fiecare lucrare în parte.” 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Comisii de recepție.” 
 



39 
 

Dna. Maria Mornea:  
”Domnul primar cred că nu m-am făcut înțeleasă. Modernizarea la Grădina Zoologică 

a fost încheiată, proiectul, da?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Da.” 

 
Dna. Maria Mornea:  
”Dacă a fost încheiată modernizarea la Grădina Zoologică noi venim acum din nou cu 

alte proiecte pentru Grădina Zoologică.” 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Nu sunt proiecte, sunt doar achiziții de animale și altele, întreținere..” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”A doua problemă proiecte care există de reabilitare a sitului industrial și pregătire., 

anul acesta am aprobat din nou, în anexa 2, am aprobat planul și nu știu ce și nu știu care pentru 
situl industrial. Despre asta este vorba. Sigur că avem diriginți de șantier. Dar problema care este, 
din nou …deci cel de la Grădina Zoologică a fost încheiat celălalt, de anul trecut este deja în 
implementare. Păi dacă am proiectul și îl implementez ce proiect mai fac acum?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Păi doamna Mornea nu e vina noastră că atunci când s-a făcut acum 3, 4 ani, acesta 

e finanțat de Ministerul Mediului, dacă nu mă înșel. Nu au fost cuprinse aleile, nu au fost o grămadă 
de lucruri acolo. Deci nu e terminată. Se poate vedea la fața locului. Iar cea cu situl nu știu care e 
problema cu Situl industrial, chiar nu știu.” 

 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Păi cu situl..” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”O fi ceva care nu este prevăzut în proiect .. 
 
Dl Jane Magaon:  
”Sunt mai multe.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”..cum a fost și la căminul pentru bătrâni, de exemplu, canalizarea nu era prinsă în 

proiect. Am făcut-o pe banii din buget.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Știți durerea mea cea mare este exact chestia asta că nu avem niște, nu avem o 

situație clară asupra a ceea ce avem în primărie și să nu mai facem cheltuieli suplimentare pentru 
ele. Deci nu avem, pentru că această situație am cerut-o anul trecut, mi s-a dat așa cum mi s-a dat 
cu..mă rog, nu discut, dar mai păstrez din ele. Problema care se pune iar este dacă modul în care 
se realizează, îmi pare rău să o zic referitor la funcționarii din primărie, dar în momentul în care nu 
pot să ni se dea niște răspunsuri și în momentul în care, într-un fel sau altul, suntem oarecum sfidați 
în momentul în care solicităm aceste răspunsuri, pe de-o parte; pe de altă parte, aceea solicitare pe 



40 
 

care am făcut-o și anul trecut și știți destul de bine este vorba de inventarierea patrimoniului, a 
activelor .. datoriilor și capitalurilor. Vreau o situație..„ 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Deci referitor la această inventariere, de exemplu la Brad, au făcut o licitație, valoarea 

licitației 9 milioane de lei. Noi nu ne putem permite.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Dar nu trebuie, domnul primar.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Și dacă ne ducem la jumătate din prețul acesta, nu ne putem permite din bugetul 

nostru să facem ceea ce cereți dumneavoastră o inventariere totală a tuturor, la banii aceștia. 
Există un proiect aprobat acum vreo, nu știu, 7, 8 ani de zile prin care Guvernul României se angaja 
să facă plata pentru un astfel de proiect care costa 2 milioane de euro. Primăria a primit o mică 
parte din bani, s-a realizat ce spuneți dumneavoastră în proporție de 10 sau 20 la %, ele sunt la 
Direcțiile de Urbanism și după care nu a mai venit nici un ban.” 

 
Dna. Maria Mornea:  
”Domnul primar când am discutat referitor la anexa 2 la investiții am discutat inclusiv 

despre alocarea unor sume pentru realizarea acestor situații, adică PUB-ul, Carte Funciară, ș.a. În 
momentul în care avem acel lucru, dar sunt lucruri mult mai simple care se pot...deci care sunt 
obligatorii să se facă și este obligatoriu să se realizeze așa cum, dacă vă aduceți aminte bine, anul 
trecut am solicitat în septembrie ni s-a prezentat procesul-verbal de încheiere a inventarierii pentru 
anul 2013. Deci atunci, ce a stat la baza întocmirii situațiilor financiare pentru că mâine, poimâine 
vom aproba realizarea bugetului de venituri și cheltuieli și a execuției bugetare pe 2014. În 
momentul în care noi nu știm exact.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Dumneavoastră vorbiți acum inclusiv de terenurile pe care le avem sau nu le avem?” 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
„..investiţii.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Da, da, da.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Deci nu putem să o facem. Nu avem personal.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Inclusiv despre acelea, dar acestea se pot face domnul primar. Deci această 

inventariere a lucrărilor.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Asta o putem face.” 
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Dna. Maria Mornea:  
”..deci a investițiilor în curs de realizare și a proiectelor existente care normal ar trebui 

să fie cuprinse și să se urmărească...asta se poate face și să nu mai plătim încă alte proiecte, 
eventual la cele care sunt să venim cu amendamente sau știu eu ce, cei care au făcut proiectul 
respectiv, nu să mai dăm sute de mii de lei pe ele. Deci aceasta este problema care vroiam să v-o 
ridic și avem o adresă aicea către Consiliul Local cu Incoserv Prest SRL.„ 

 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Doamna consilier, nu eu sunt pe Direcția Economică dar cunosc niște aspecte și vă 

pot eu informa cât de cât până când colegii mei de la Direcția Economică o să vă pună la dispoziție 
actele. Deci aceste investiții, cu privire la urmărirea lor, există atât pe achiziții publice în funcție de 
finanțare și cât și celelalte care sunt investiții finanțate de bugetul local, deci din surse proprii, 
există, sunt urmărite fie de Direcția Tehnică, fie de Compartimentul Achiziții din subordinea 
domnului primarului, și ele sunt inventariate pe Direcția Economică pentru că noi, în urma 
controlului pe care l-am avut din partea Curții de Conturi, control care s-a concretizat în emiterea 
deciziei nr.1/ 2014, unul dintre acele puncte era ca să aducem la zi inventarierea acestor investiții 
care s-au realizat la nivelul Municipiului, printre care și Grădina Zoologică pe care dumneavoastră, 
foarte bine, ați observat-o. E, la ora actuală, eu știu că există această situație pentru că noi am 
comunicat deja și eu m-am ocupat în urma delegării de către domnul primar de comunicarea 
raportului dânșilor către Curtea de Conturi și apare finalizat acest punct și această sarcină care mi-a 
plasat-o Curtea de Conturi. Dar v-am spus atât vă pot eu oferi ca informații, ele există. Deci nu ne 
permitem să venim în consiliul local fără ca să existe niște lucruri foarte bine controlate. Unde e 
nevoie sau unde nu este nevoie. Este vorba de un buget totuși, e vorba de niște investiții, nu ne 
permitem să dăm bani de două ori pentru aceeași lucrare. Că asta se înțelege.” 

 
Dna. Maria Mornea:  
”Păi dar situația așa a fost, pentru că de aceea v-a sesizat și Curtea de Conturi.” 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Da. Da. Atât am avut de spus.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Deci și Curta de Conturi v-a sesizat acest lucru pentru că situația așa a fost.„ 
 
Dl. director juridic Spridon Pantelimon:  
”Și am acționat, da.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Așa. O altă problemă, pentru data, pentru ședința următoare vreau să știu nume și 

prenume, a creanțelor, adică a impozitelor și taxelor restante și modul în care s-a acționat pentru 
încasarea acestora la 31 decembrie 2014 pentru că, iar, din nou, vreau să menționez faptul că 
urmează probabil aprobarea execuției bugetare pe 2014 și este normal să avem aceste date. 
Mulțumesc.” 

 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Da, mulțumim, domnul Crișan.” 
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Dl. Ovidiu Cri șan:  
”O jumătate de minut că este foarte târziu, toată lumea se grăbește, le este foame, 

sete, probleme, altele..” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”..avem probleme la servici.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Știu. O jumătate de minut doar atât vreau să spun. Panotajul pentru Castel, la 

Nădăștie jos și la Sântuhalm, mai agresiv. Asta este singura mea dorință, asta îi și spuneam la 
dânsul, panotajul pentru că începe sezonul de ieșire spre Părintele Arsenie și spre Castel. Panotajul 
mai agresiv. Eu propun 1% din valoarea de 15 miliarde; 1% să se aloce, dar numai panotaj curat, 
numai panotaj de la Sântuhalm, panotaj, mă refer de 6/4 nu 2/1 și la Părintele Arsenie jos la Prislop 
unde, vă dau un exemplu, este dublu decât la Castel ca și oameni. Luni au fost 700 de oameni, 700 
de oameni au fost la Părinte.” 

 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Sâmbăta și duminică 1500.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Mulțumesc.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Mulțumim frumos, doamna Radu.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”De la giratoriu, de la Pestiș, de la benzinăria Mall..„ 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Foarte pe scurt..” 
 
Dl. Dan Bobou țanu:  
”Să o ascultăm pe doamna doctor.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Vă rog liniște că vrem să plecăm, avem treburi la serviciu nu discuții sterile. Foarte 

multe persoane fără adăpost sunt îndrumate în stare de ebrietate avansată prin echipajele UPU, 
prin poliție la Urgență. Urgența este la limita de avarie. Mai există doar trei medici, al patrulea este 
plecat la a doua specializare. Medicii au plecat, pentru a nu fi greșit înțeleasă și a nu se interpreta și 
a nu veni cu fel de fel de acuze nejustificate, au plecat, medici, unul pensionat medical, 
schizofrenie, al doilea după un eveniment medical, un infarct, a plecat în mediul privat ca medic de 
familie. Deci evenimente medicale severe prin care cei doi colegi, evenimente imprevizibile, au ales 
să plece din sistemul nostru. Ideea care este, am scos posturi la concurs, e nevoie de doi medici în 
serviciul UPU, postul a fost a publicat o dată nu a venit nimeni, a doua oară…ideea care este? 
Funcționăm la limita de avarie cu personal medical din UPU,  medical superior, mediu auxiliar. Nu 
îndrumați, din primărie prin, am zis, prin poliție, prin ambulanță către UPU persoanele fără adăpost 
în stare de ebrietate, către UPU, pentru că nu este normal. Sunt adăposturi de noapte; gândiți-vă că 
sunt doar 3 sau 4 paturi la UPU unde….. dacă vine un bețiv, care nici nu vreți să știți în ce hal de 
mizerie umană este adus. Eu știu, sunt medic de gardă și știu. Doar dacă starea lui de sănătate 
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este pusă în pericol și are nevoie de îngrijiri medicale vă rog să fie îndrumați către spital. Repet, din 
primărie sistematic se îndrumă către UPU, îngreunând activitatea cadrelor medicale, blocând 
practic urgența. O rugăminte. Deci mesajul să fie clar înțeles: îndrumații, așa cum este legislația, 
către adăposturile de noapte sau către căminele sociale unde trebuie despăduchiați, spălați, sedați, 
asta este și adormiți frumos.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Avem o prevedere în regulamentul de funcționare, nu primim persoane în stare de 

ebrietate. Dacă vreți să o schimbăm.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Și deci se primesc…domnul primar de ce să-i primim că trebuie să îi primim? Starea 

de ebrietate nu este o urgență medicală. Este voința pacientului, stă acolo pe iarbă frumos. Deci 
aduși în UPU, credeți-mă că e dezastru, dezastru. Repet, sunt oameni care vin cu probleme 
medicale în UPU; mai mult suntem asaltați de epidemie de gripă, știți foarte bine cu toții, bine că 
sunt și medici pe aici care au…medicală. Nu putem să blocăm, nu îndrumați în urgență astfel de 
persoane. Vă rog foarte frumos.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Așa este.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”În al doilea rând, ne confruntăm, de câteva zile cu un fenomen îngrijorător. Mă bucur 

că sunt cadre didactice aici de la multe licee și oameni care cunosc legislația. În sensul că tineretul 
de la Lalescu, tineretul de liceu, este adus în urgență cu intoxicații acute cu etnobotanice. Am gândit 
că este un caz izolat, o dată; a doua oară, a treia oară. Împreună cu domnul manager o să 
acționăm și la poliție, facem o sesizare, un demers. Nu sunt neuropsihiatru, copii sunt aduși în 
urgență fiind minori. Pentru că sunt minori sunt îndrumați către pediatrie unde, la fel, perfuzii, 
neurotrope și alte cele se administrează.„ 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Se vând droguri la liber.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Da. Ideea este, fenomenul deja vă spun, astăzi este la al treilea eveniment..nu am 

avut timp, a fost o zi înnebunitoare. De aceea trebuia să ajungem la spital cu domnul manager.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Dar unde se vând?” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Nu mă întrebați. Nu sunt poliție.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”În școală.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
„Eu o să sesizez cadre didactice, oameni care cunosc legislația, cum trebuie să 

acționăm pentru că, repet, deja e al treilea caz, avem un colectiv. Copii, liceu, Lalescu, intoxicați. 
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Deci același focar, practic. Poate sunt și la alte licee, dar până una alta de acolo sunt aduși copiii. 
Vă informez, ca foruri superioare, repet, sunt și oameni ai legii aici, și cadre didactice. Nu știu cum 
se procedează. Noi ne-am gândit cu domnul manager, noi avem obligația ca orice eveniment să îl 
raportăm către forul superior medical care e DSP-ul și către dumneavoastră, repet deja este al 
treilea eveniment în câteva zile. Ia amploare evenimentul. Vine week-end-ul…” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Dar nu înțeleg, copiii vin din timpul orelor?” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Și după masă, domnul primar, dimineață era de la ore și după masă au fost, deci nu 

neapărat din timpul orelor.”  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Dar nu înseamnă că consumă neapărat la școală.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Ciudat este că nu au reacționat cadrele didactice, domnule viceprimar.„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Dar zic, nu înseamnă că neapărat au consumat la școală.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Dar repet, dimineață v-am spus că erau în timpul orelor domnule viceprimar.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Acela e mediul.„  
 
Dna. Radu Carollina:  
”Am fost și anunțați de după masă de către colegi pentru că, repet, ei trebuie să ne 

anunțe și noi mai departe la DSP. Dar încă o dată, probabil, adică sigur că vom face un demers 
către poliție pentru că deja fenomenul ia amploare, sunt minori, repet, e problemă medicală și 
legală, până la urma, după cum știu, totuși este un trafic de droguri. Nu știu dacă s-au legalizat 
chiar dacă unii ar vrea.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Nu.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Și au risc, incidența de sancțiuni, nu?” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”..cei care vând și cei ce consumă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Dar este o listă cu substanțe interzise.” 
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Dna. Radu Carollina:  
”Deci repet. Noi vom face și către poliție, domnul director, dar nu am avut timp. Ieri eu 

am fost în concediu, mă rog am lucrat..” 
 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Și către Consiliul de administrație al unității de învățământ.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Categoric, categoric anunțăm dar în primul rând poliția.” 
 
Dna. Aranka Takacs:  
”Trebuie program  de prevenire.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
„ …eu cred că profesorii de acolo știu.” 
 
Dna. Aranka Takacs:  
”Asta se face.„ 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Poftim? Vă rog?” 
 
Dna. Aranka Takacs:  
”Acum nu doresc să vorbesc despre orașe mari și așa dar în Cluj s-a început acum 

vreo 2, 3 ani, când a început fenomenul acesta un program de prevenire. Am colegi de la 
Facultatea de Psihologie, unde am și terminat, printre altele..” 

 
Dna. Radu Carollina:  
”O sugestie pertinentă.” 
 
Dna. Aranka Takacs:  
”…care se ocupă cu acest fenomen, deci este un program..” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Campanie de informare.” 
 
Dna. Aranka Takacs:  
 ”Nu, este un program întreg bine structurat pe ani de zile de prevenire a 

etnobotanicelor și consumului de etnobotanice.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Inițiați la nivel de primărie, domnul primar, o astfel de acțiune.„ 
 
Dna. Aranka Takacs:  
”Eu pot să iau legătura cu ei să îi întreb, dar iarăși întrebarea e cum susținem?” 
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Dna. Radu Carollina:  
”De informare de la modul foarte agresiv..avem suficienți psihologi în școli.„ 
 
Dna. Aranka Takacs:  
”Dar trebuie pliante, trebuie materiale informative sunt niște costuri.„ 
 
 
Dna. Radu Carollina:  
” O observație pertinentă. Mulțumesc doamna consilier.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Mulțumim frumos. Domnul consilier Palcău.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Deci asta chiar ar trebui făcută.” 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
„Da. Am votat un proiect în extraordinară săptămâna aceasta, luna aceasta ceva fișe 

pentru salubrizare. Vreau să primim toți pe mail decizia Curții de Conturi din ianuarie 2015. Să o 
citim și noi că nu o avem și nu am primit-o. Vă rog frumos.„ 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Ce nu au primit?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Decizia Curții de conturi că ar fi..din decembrie 2014 și li s-a comunicat.„  
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
„ Scrisoare de intenție, decizie, ceva din ea, din ianuarie 2015.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Dar nu e din 2015.„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”A fost la comisii. Nu a fost la comisii?„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”A fost, a fost în materiale. Ați avut-o în materialul...” 

 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Nu am avut-o, nu am avut-o.” 
 

Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 27.02.2015 
 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.15/2015 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite. 

Hotărârea nr.54/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri, pentru imobilul 
situat în Municipiul Hunedoara, str. Cerbului, nr.12, bl.A1, Ap.4, proprietatea Asociaţiei 
Nevăzătorilor din  România, Filiala  interjudeţeană  Alba-Hunedoara.                

Hotărârea nr.55/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind numirea unei persoane care va ţine Registrul de 
evidenţă a datoriei publice locale și Registrul de evidenţă a garanţiilor locale ale Municipiului 
Hunedoara.                

Hotărârea nr. 56/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni.                
                      Hotărârea nr.57/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în suprafaţă 
de 36 mp,  înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str.C.Brâncuşi, bl.X2, 
camera 9, cu destinaţia de salon coafură. 
                         Hotărârea nr.58/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

6. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile  situate în 
Municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.59/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
7. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 

                       Hotărârea nr.60/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale situate în Municipiul 
Hunedoara.                  

Hotărârea nr.61/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

9. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Batiz, nr. 6, bl. L1, sc. B, ap. 39, et. 1.                               

Hotărârea nr.62/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

10. Proiect de hotărâre privind vânzarea cotei părți de 5/8 din apartamentul, situat în 
Municipiul Hunedoara, Bld. Corvin, nr.13, bl. H7, sc.B, ap. 28, et.1. 

 Hotărârea nr.63/2015 se aprob ă în unanimitate 



48 
 

 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor bunuri 
situate în Municipiul Hunedoara, str.Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea) și str. 
Bicaz, nr.2 (Piața Obor). 

Hotărârea nr.64/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
12. Proiect de hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere pentru unitățile 

locative construite de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din Municipiul Hunedoara, Str. Luncii, 
nr. 2, blocul 7 şi Aleea Cîmpului, nr. 4, blocul 6. 

Hotărârea nr.65/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
13. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al bugetului instituțiilor 

publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2014.               
Hotărârea nr.66/2015 se aprob ă în unanimitate.  

 
14. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 

Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara.                

Hotărârea nr.67/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de  trecere din proprietatea Statului 

Român în domeniul public al Municipiului Hunedoara a imobilului teren în suprafață de 241 mp 
înscris în CF nr.67745 , nr. top. 67745 situat în municipiul Hunedoara, str. Plopilor nr. 

  Hotărârea nr.68/2015 se aprob ă în unanimitate.  

16. Proiect de hotărâre  privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 
                          Hotărârea nr.69/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

17. Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2015 pentru  S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat 
împuternicitului  Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.70/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

 18. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
local nr.275/2014 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 
134 mp și clădirilor în suprafață desfășurată de 139 mp înscrise în CF nr. 66809, nr. 
cadastral 66809; 66809-C1; 66809-C2 și a terenului în suprafață de 770 mp și clădirilor în 
suprafață de 147 mp înscrise în CF nr.63934, nr. cadastral 63934; 63934-C1; 63934-C2 
situate pe strada Severin, aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara,  precum și a 
Rapoartelor de evaluare a imobilelor.                     

Hotărârea nr.71/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 

al Municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în Municipiul Hunedoara pentru luna Ianuarie 2015. 
            Hotărârea nr.72/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru”, un vot ”împotriv ă” 
(Mornea Maria), și dou ă voturi ”ab ținere” (Palc ău Ciprian, Magaon Jane). 
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20. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 

privat al Municipiului Hunedoara, a imobilului teren în suprafață de 17 mp înscris în CF nr. 67672, 
nr. cad. 67642, situat în b-dul Dacia şi a imobilului teren în suprafaţă de 19 mp înscris în CF nr. 
67542, nr. cad. 67542, situat în str. Moldovei.                

 Hotărârea nr.73/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea  raportului informării şi consultării publicului, 

a planului urbanistic de detaliu „Construire biseric ă ortodox ă” , în Municipiul Hunedoara, str. 
Pinilor f. n.               

Hotărârea nr.74/2015 se aprob ă cu 13 voturi ”pentru” și 7 voturi ”ab ținere” 
(Fărcaș Bianca, Bobou țanu Dan, Borca Laura, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu , Takacs Aranka, 
Mornea Maria).     

 
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită  Episcopiei 

Române Unite cu Roma Greco-Catolic ă de Lugoj  a  unui teren proprietate publică a Municipiului 
Hunedoara, situat în intravilanul Municipiului Hunedoara pentru construirea unei Biserici Greco-
Catolice.                   

Hotărârea nr.75/2014 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și 5 voturi ”ab ținere” 
(Fărcaș Bianca, Bobou țanu Dan, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Mornea Mari a). 

 
23. Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional la contractul nr. 17/2007,  

având ca obiect concesionarea unui spaţiu, situat în  Hunedoara, str. N. Bălcescu, nr.1, et.1, 
aparţinând domeniului privat  al Municipiului Hunedoara.                

Hotărârea nr.76/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
24. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 

închiriere nr. 55051/205/08.11.2012, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brăncuşi, 
bl. X2, camerele 1 şi 2, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.77/2015 se aprob ă în unanimitate . 
  
 25. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2015 a S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara, precum şi  acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.78/2015 se aprob ă cu 17 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 
(Mornea Maria). 

 
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a  

imobilului  teren în suprafaţă de 50 mp situat în Hunedoara, strada Voicu Cneazu, înscris în CF  nr. 
66583, nr. cadastral 66583,  aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.79/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 7.000 lei din bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului„O floare pentru 
doamne” 2015, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

Hotărârea nr.80/2015 se aprob ă în unanimitate.  
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28. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 1.000 lei  din bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului ”Ora Pământului” 
2015, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015 

Hotărârea nr.81/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 10.000 lei din bugetul local 
pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Atelierul Iepurașului” 2015,  conform Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

Hotărârea nr.82/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de  până la 100 000 lei din bugetul 
local pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Festivalul Tineretului”,  în perioada 01 – 03 
mai 2015, conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015 

Hotărârea nr.83/2015 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” 
(Palcău Ciprian, Magaon Jane). 

 
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 170.000 lei din bugetul 

local pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Târgul European al Castelelor”, în perioada 
01 – 03 mai 2015,  conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015 

Hotărârea nr.84/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
32. Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Municipiului Hunedoara pe 

anul 2015 la Asociația Club Sportiv Fotbal Club Hunedoara. 
Hotărârea nr.85/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
33. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților  Municipiului Hunedoara în 

Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „ECO SID HD”. 
Hotărârea nr.86/2015 se aprob ă în unanimitate. 
  
34. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special  reprezentanţilor 

Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „ECO SID HD”. 

Hotărârea nr.87/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
35. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unei societăţi cu răspundere limitată. 
Hotărârea nr.88/2015 se aprob ă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Palcău Ciprian). 
  
La punctul 36 al ordinii de zi, Adresa TODYCOMPANY  înregistrată la Primăria 

Municipiului Hunedoara sub nr.7811/03.02.2015 , precum și răspunsul  la această adresă a 
Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, înregistrat la Primăria Municipiului Hunedoara 
sub nr.10759/13.02.2015. 

 
La punctul 37, Diverse. 

 
 

                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


